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Eva Adamczyková 

Zlatá a bronzová olympionička ve snowboardcrossu. Dvojnásobná 

mistryně světa a čtyřnásobná Královna bílé stopy. Na závodech si na 

obličej maluje knír. Se snowboardem začala v šesti letech a původně se 

věnovala disciplíně freestyle. Zahrála si v několika videoklipech 

zpěvačky Báry Polákové. Narozena ve znamení Býka. 

 

 

 

 

Jakub Mazůch 

Lektor, tanečník a choreograf. Několikanásobný medailista z mistrovství 

republiky v latinskoamerických tancích. Zlatý medailista na Světových 

tanečních hrách v Thajsku v roce 2013, v trojkombinaci karibských 

tanců. A ve stejném roce byl stříbrný na Světových hrách v Kolumbii 

v salse. Tanci se věnuje od šesti let. Narozen ve znamení Býka. 

 

 

 

Jaký byl váš dojem z prvního společného setkání?  

Eva Adamczyková: Skvělý. Byl to jeden z mých favoritů, takže jsem spokojená. V okamžiku 

seznámení jsem ho chudáka dost vyděsila, ale jinak vypadá veselý a vtipný.  

Jakub Mazůch: Neskutečná úleva. Eva na mě teda pořádně vybafla, málem jsem se zhroutil, 

protože jsem její příchod čekal odjinud. Nepoznal jsem ji ani po hlase, ale když jsem ji pak viděl, 

tak ona hned úsměv a zapůsobila na mě jako velmi energický člověk. Hned jsme si padli kolem 

krku. Pocity úplně bezvadné.  

Jak reagovalo vaše okolí, když se dozvědělo, že budete hvězdou letošního ročníku 

StarDance? 

Eva Adamczyková: Myslím si, že většina pozitivně. Musela jsem to probrat v týmu, protože to 

samozřejmě moji přípravu na novou sezónu hodně ovlivní. Trenér Marek Jelínek nebyl úplně 

nadšený, protože to vnímá tak, že StarDance je spíš pro sportovce, kteří už ukončili profesionální 

kariéru. Ale teď to vyšlo hezky. Vyhrála jsem mistrovství světa a v té nadcházející sezóně není 

žádný větší vrchol, jenom závody světového poháru a ty jsou každý rok. Ale určitě bych chtěla do 

sezóny naskočit, jen teda o trochu později.  

Jak bude vypadat váš první trénink? Jak bude znít vaše první rada, instrukce? 

Jakub Mazůch: První trénink bude mít na Kavčích horách a doufám, že přijdeme oba včas, 

protože jsem se doslechl, že jsme oba opozdilci. A moje rada bude znít: Len stoj rovno a usmievaj 

sa! Ale samozřejmě na první lekci se naučíme základy a seznámíme se se všemi tanci. Rytmy, 

postoje a pak budeme vybírat hudbu.  


